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Jeg viser til de dokumentene som er lagt ut, og har noen kommentarer som gjelder Vesterntangen. 
  
Ut fra det jeg klarer å lese ut av "Temakart type bebyggelse", er det ikke planlagt noen endring i hvor 
langt østover området for "mellomstor bebyggelse" i Nansenveien skal strekke seg.  Jeg støtter dette, og 
mener det er viktig å holde på småhuspreget som bebyggelsen fra Nansenveien og opp mot Livveien har. 
  
Jeg kan ikke se at er foreslått noen "Elvelangs" langs Randselva, men vil peke på at det er tegna inn en 
slik trase i "Bebyggelsesplan ved Nansenvegen 14 Hønefoss, fra NBBLs arkitektkontor datert 17.08.55 og 
beskrevet i pkt. 5 i festekontrakten mellom Hønefoss kommune og Hønefoss og Norderhov nye 
Boligbyggelag, datert 15.03.57. 
  
Før Hønefoss sykehjem ble renovert og påbygd på 90-tallet gikk det også en gangvei bak sykehjemmet, 
forbi Dahls gartneri og ut i Elvegata. Jeg tenker denne bør gjenopprettes ved eventuell bygging av nytt 
sykehjem på tomta. Den kan så forlenges via Vesteråsveien, forbi borettslaget og opp til Holtbekken. En 
påkobling til planlagt gang- og sykkelbru til Petersøya, og dermed til den etablerte "Elvelangs" på Sørsida, 
kan også tenkes anlagt over den store leikeplassen innerst i Bjørnsons vei. 
  
Selv om det ikke har noen direkte relevans til planforslaget, tillater jeg meg i tillegg å påpeke at 
sykehjemmet har en vakker samling store trær, som må bevares  og opparbeides til en liten lokal park på 
Vesterntangen. 
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